
انتخابـات شـورای شهـر اردبیـل و
حرف و حدیث ها

اعلام نتایج انتخابات شورای شهر اردبیل با حرف و حدیث هایی
همراه بوده است. جانشینی حسین افسانه با هوشیار علی رغم اعلام
قبلی با احتمال صفر تغییر توسط معاون سیاسی و امنیتی استاندار
مورد توجه قرار گرفته و دامنه اعتراض و عکس العمل دیگر نامزد

های مانده از کاروان شورا را به دنبال داشته است.
در این فرصت کوتاه بحثی در ارتباط با برخی از ادعاها مبنی بر
اعمال نظر و مهندسی کردن انتخابات و یا ادعای برگزاری سالم و
بدون نقص آن نداشته و نداریم. شک و تردیدی نیست که هیچ لبنیاتی
نمی گوید که ماست من ترش است و مسلما مسؤولین و دست اندرکاران
برگزاری انتخابات هرگونه شک و شبهه ای را رد کرده و تمام قد و
با استفاده از همه امکانات و توانایی از عملکرد خود و مجموعه
تحت امرش دفاع می کند. بهترین و بالاترین معیار برای تشخیص سره
از ناسره و حقیقت از شعار و ادعا مراجعه به قانون و مقررات است
و مسلما مسؤولین برای از بین بردن آثار هرگونه شک و تردید و
دودلی به قانون و راهی که در پیش پای معترضین می گذارد رجوع

خواهند کرد.

تعجب در این است که مسؤولین به چه دلیل و علتی در اعلام نتایج
عجله کرده اند؟ چه لزومی داشته است است که قبل از اطمینان کامل
و جمع بندی همه گزارشات با خوشحالی و اطمینان تقریبا کامل خبر
از انتخاب قطعی 11 نفر داده اند.؟ از مسؤولینی که باید امور
این استان را به چرخانند و در برخی موارد نیز از ادعهای
آنچنانی برخوردار هستند بعید است که با دست خود ، کار و اعمال
خودشان را زیر سؤال ببرند و در افکار عمومی موجب طرح سؤالات

متعدد و به دنبال آن شایعات مختلف بشوند.

اشتباه قابل توجه تر از اشتباه مسؤولین  انتخابات را سینه
چاکان آنها مرتکب می شوند که به هر ترتیب و روشی که باشد می
خواهند حرکت و عجله و اقدام نسنجیده آنها را توجیه نمایند. این
که برگزاری هم زمان دو انتخاب و گستردگی و تعدد صندوق ها کار
شمارش را با مشکل و تاخیر مواجه می کند ادعایی درست و قابل
دفاع است ولی عجله بیش از حد و دستپاچگی برخی ها و اقدام

ناپخته و ناشیانه آنها چه توجیهی می تواند داشته باشد؟
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در به وجود آمدن جو بی اعتمادی و طرح سؤالات بعدی چه کسانی
بیشتر مقصر هستند؟ آنهایی که با عجله می خواستند مدال اولین
مخابره کننده نتایج باشند چگونه و از چه کانال و چه طریقی
اطلاعات خود را به دست می آوردند؟ شاید اشتباه از ما باشد و در
نظر مسؤولین همه خبرنگاران و اهالی ر سانه از موقعیت و جایگاه
یکسانی بهره ببرند ولی این نیز قابل طرح است که در این میان
برخی از رسانه ها عزیز  و دردانه هستند و محرم تر از دیگران می

باشند.

به هر حال از دید ورزشی با کسانی که مجوز حضور در پارلمان
محلی  را به دست آورده اند حرف برای گفتن زیاد داریم ولی باز
هم منتظر می مانیم تا به اعتراضات رسیدگی شود و نظر مراجع با
قاطعیت در مورد قطعیت لیست اعلام گردد تا آنگاه با منتخبین شورا
حرف های خود را بر زبان بیاوریم و بر ظلمی که در دوره قبل از
جانب شورا به ورزش و فوتبال ما تحمیل شده حرف بزنیم و بر

توقعات ورزشی ها از دور پنجم شورا اشاره نمائیم.


